

### 書院五十二周年院慶典禮 17/10/2008 United College 52<sup>nd</sup> Anniversary Ceremony



主禮嘉賓書院校董會主席岑才生先生致辭。  
The officiating guest, Mr Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustees, delivering an address.

主禮嘉賓香港特別行政區政府運輸及房屋局副局長邱誠武先生 (82/生化) 致辭。  
The officiating guest, Mr Yau Shing-mu (82/BCH), Under Secretary for Transport and Housing, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region, addressing the assembly.



院長馮國培教授致送紀念品予邱誠武先生。  
Professor Fung Kwok-pui, College Head, presenting a souvenir to Mr Yau Shing-mu.



台上嘉賓一同簽生日卡及切生日蛋糕，慶祝書院生辰快樂。  
Guests on stage signing a birthday card and cutting the birthday cake to celebrate the College 52<sup>nd</sup> Anniversary.

### 書院五十二周年院慶生日會及午餐 17/10/2008 United College 52<sup>nd</sup> Anniversary Celebration Party and Luncheon



書院校董會主席岑才生先生主持醒獅點睛儀式。  
Mr Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustees, dotting the lion's eyes.

馬臨校長(中)、邱誠武先生及馮國培院長於院慶午餐會上合照。  
Professor Ma Lin (Centre), Mr Yau Shing-mu and Professor Fung Kwok-pui took a picture at the Anniversary Luncheon.



眾嘉賓主持切餅儀式。  
(左起) 學生會監議會主席盧善瑩同學、輔導長王香生教授、榮譽院務委員黃鈞堯教授、「到訪傑出學人」秦大河院士、主禮嘉賓邱誠武先生、校董會主席岑才生先生、校友會副會長何萬森先生、大學副校長楊綱凱教授、院長馮國培教授、通識教育主任張雙慶教授、教職員聯誼會主席簡阮美妍女士及學生會院慶活動籌委會主席龔凱欣同學。  
At the birthday cake cutting ceremony were (from left): Miss Ron S Y Lo, Chairperson of Student Union Council; Professor Stephen H S Wong, Dean of Students; Professor Wong Kwan-yiu, Honourary Fellow; Professor Qin Dahe, Distinguished Visiting Scholar; The officiating guest, Mr Yau Shing-mu; Mr Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustees; Mr Ho Man-sum, Vice-President of the College Alumni Association; Professor Kenneth Young, Pro-Vice-Chancellor; Professor Fung Kwok Pui, College Head; Professor Chang Song-hing, Dean of General Education; Mrs Pauline Kan, Chairperson of the College Staff Association, and Miss Ivy H Y Kung, Chairperson of the 52<sup>nd</sup> Anniversary Celebrations Organising Committee.